
ZAPISNIK
s 23. sjednice Skolskog odbora OS Slavka Kolara, Hercegovac o&Lane 20.04.2023. godine u 16 sati u
udionici Fizike i Tehnidke kulture.
Prisutni dlanovi Skolskog odbora: Barbara Evaj, Mirela DvoZak Glavad, Perica Mrvelj, Ljiljana
Cindrii i Ivan Novotni.
Odsutni dlanovi Skolskog odbora: Maja Angjai i Dejan Kovad.
Ostali prisutni: ravnateljica Vera Obrovac i tajnica Mirjana Pere5.
Sjednici Skolskog odbora predsjedava predsiednica Skotskog odbora Barbara Evaj.
Zapisnidarje tajnica Skole Mirjana Pere5.
Predsjednica Skolskog odbora utvrdila je da su ispunjeni uvjeti za pravovalj ano odludivanje te je
predloZen i jednoglasno usvojen

SADRZAJ R ADA:
1. Usvajanje zapisnika s 22. sjednice Skolskog odbora
2. Dono5enje Odluke o Izmjenama i dopunama GodiSnjeg plana i programa rada za Skolsku

godim2022123.
3. Odludivanje o davanju/uskraiivanju prethodne suglasnosti za zasrivanje radnog odnosa za

radno mjesto spremad/ica, bez natjeiala, do punog radnog vremena. s Mate.jorr Strabii. koja
iu:a zasnovan radni odnos na neoclredeno, nepuno radno vriieme

4. DonoSenje Odluke o Izmj eni i dopuni Odluke za utro5ak neiskoriStenih decentraliziranih
sredstava iz 2022. godine (KLASA: 007-04123-02/02, URBROJ: 2103-9-1-23-4 od
27.02.2023.)

5. Informacije o oditovanju roditelja i Uditeljskog vijeda o prijavi Osnovne Skole Slavka Kolara,
Hercegovac na Javni poziv, Ministarstva znanosti i obrazovanja, osnovnim Skolama za
podno5enje prijava za sudj elovanj e u eksperimentalnom programu: Osnovna Skola kao
cjelodnevna Skola

6. Razno.

Ad. 1. Jednoglasno, bez primjedbi, usvojenje zapisnik s 22. sjednice Skolskog odbora.

Ad. 2. Ravnatelj ica je dlanove Skolskog odbora upoznala s razlogom zbog dega je potrebno
izvrSiti izmjene i dopune Godi5njeg plana i program a rada za Skolsku godinu 2022.12023.. Nakon
odlaska u mirovinu spremadice, koja je bila zaposlena na puno radno vrijeme, u Ministarstvo znanosti
i obrazovanja. Skola je uputila Zahtjev za izdavanje prethodne suglasnosti za zapoiljavanje za
upraZnjeno radno mjesto. Dana 14.04.2023. od MZO-a dobili smo suglasnost za zapo5ljavanje
spremadice na )/z radnog vremena.
Ravnateljica je iznijela Prijedlog svih izmjena i dopuna Godi5njeg plana i programa rada za Skolsku
godinu 2022.123., a koje su vezane uz organizaciju rada dijela administrativno-tehnidke sluZbe u
todkama: 2.3.3. novi raspored i preraspodjela radnog vremena spremadica, 5.5.1. domaru se

rasporedu.iu poslovi vezani uz kolnju trave i u Podrudnim Skolama i 5.5.3. spremadicama se ukidaju
poslovi vezani uz ko5nju trave. Iz navedenog razloga potrebno je provesti predloZene promjene.
Ravnateljica je navela da je o predloZenim lzmjenama i dopunama provedena rasprava na sjednici
Uditeljskog vijeda koja je odrZana 19. trarila 2023. godine i da je provedena rasprava na sjednici
Vijeia roditelja kojeje dalo pozitivno mi5ljenje na sastanku odrZanom 19. travnja 2023..
Clanovi Skolskog odbora su jednoglasno donijeli Odluku o prihvaianj u Prijedloga ravnateljice Skole
Vere Obrovac za dono5enje Odluke o lzmlenama i dopunama Codi5njeg plana i programa rada za
Skolsku godinu 2022.12023..

Ad. 3. Ravnateljicaie. dlanovima Skolskog odbora, iznijela svoj Zahtjev, za zasnivanje radnog
odnosa za radno mjesto spremad/ica, bez natjedaja, do punog radnog vremena, s Matejom Strabii.
Matej a u na5oj 3koli, ima zasnovan radni odnos na neodretleno, nepuno radno vrijeme, 4 sata dnevno.
Clanovi Skolskog odborajednoglasno su dali prethodnu suglasnost na Odluku ravnateljice o zasnivanj u
radnog odnosa s Matejom Strabii, bez natjedaja, na neodredeno vrijeme do punog radnog vremena.
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Ad. 4. Preds.iednica Skolskog odboraje izjar-ila da su dlanovi Skolskog odbora na 22. siednici"
donijeli Odluku da se neiskoriStena decentraiizirana sredstava iz 2022. godine (r.iSak prihoda
poslor.anja). utr,rdena prerna Godi5njem obradunu za 2022.godinu u iznosu 2A.113.42 kn. odnosno
2.669,51 €" iskoriste za troSkove energetskog pregleila i usluge irade energetskog certiflkata za
Nlatidnu Skolu u Hercegovcu r Pi u Lrrdisllr r.r 13.000.00 € -prema ponr-rdi).
Na podneseni Zahtjeu' za prethodnlr sug.lasnosl na navedenu Odluku, od B.ieloi,'arsko-bilogorske
Zupanije. iJprawog od.jela za druStvene d.jelatnosti i obrazovanie dobili smo Zakljudak kojim nam daju
suglasnost, ali sreclstva se ne rnogu iskoristiti za troSkove energetskog pregleda i usluge izrade
energetskog certifikata, kao Sto je staialo u Odiuci Skolskog odbora, vei za teknie lroikove odnosno
e.nergente plin.
Clanovi Skolskog odbora prihvatili su prijedlog ravnateljice ijednoglasno clonijeli Izmjenu i dopunu
Odluke za utroSak neiskoriitenih decentlaliziranih sredstava iz 2022. godine (KLAS.A: A07-0423-
02/02, i.IRBROJ: 2103-9-1-23-4 od27.02.2023.) u dijelu koriStenja navedenih sredstava.

Ad. 5. Ravnateljicaje infolmirala dlanove Skolskog odbora o oiitoi'anju roditelja i Utiteliskog
vije6a o mogr"rinosti priiar.e Osnor.ne Shole Slavka Kolara. Hercegolac na Javni pozir,. Ministarstva
znanosti i obrazovania. osnovninr Skolama za podnoienje prijava za sudjelovanie u eksperimentalnon-r
programu: Osnovna Skola kao cjeiodnevna ikola.
Na sj ednici Uditeliskog vi jeia odrlanoj 1 3. travnja 2021). 22 ilarova ili 8570 izj asnilo se protir prij ar e-

Skole na navedeni j ar,ni pozir,. ietiri diana nisu bili nazoini j nisu se izjasnili.
Prije sjednice t-tditeljskog vijeia svi razrecinici proveli su arketiranie roditelja vezano za prijl u Skoie
na navedeni .lavr.ti poziv te su na sjednici izvijestili dlanove Lrditeliskog viieia o rezultatima ankele.
Roditelii su se izjasnili protiv prijave. njih 91%.
Vijeie roditel]a odrZalo je svoju sjednicu 19. travnja 2023. i nazoini dlanor.i su" izmedu oslalog,
jednoglasno se izjasnili protiv prijave Skoie na.iavni poziv, Ministarstva znanosti i obrazovania^
osnovnim Skolama za podno3en-ie prijara za sud.ielovanje u eksperimentalnom proglamu: Osnovna
ikola kao cjelodnevna ikola.

.,\d. 6. Pod todkon: Razno a'lanori Skolskog odboL'a su obarje3teni daje od strane Zupanije u
tijeku provedba Javnog poziva za izvodada radova za dovrienje ikolske -(porlske dvorane. {-l ovo.j

godini Zupanija planira izdvojiti 500.000.00 €. a isto toliko u naredne dlije godine.
U tijeku je takoder i odabir proiektanta za projektiranje PS Paleinik. Ove poslove vodi Op6ina
I"Iercegovac u suradnji s Bj elovarsko-bilogorskom Zupanijom.
Lrpita i prijedloga nije bilo.
Sjednicaje zavr5ila s radom u 16.,15.

KLASA: 007 -04 I 23 -021 03
IJRBRO"i: 2 1 03-9- 1 -23-02
U Hercegovcu 20.04.2023.
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